
PROTOKÓŁ NR 0012.5.11.2015 
z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej 

w dniu  17 grudnia 2015r.  
 

 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
Czas posiedzenia:  godz.  13.15 – 15.00. 
 
W posiedzeniu  uczestniczyli członkowie Komisji oraz  zaproszeni goście, zgodnie 
z załączonymi listami obecności.  

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
3. Sprawy bieżące: 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2015 rok, 
 

• projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych,   
 
• projekt uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania 

dofinansowania do zadań Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych dotyczących rehabilitacji społecznej na rok 2016,   

 
• projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  
w Rodzinie dla Gminy Jastrzębie-Zdrój na lata 2016-2020,    

 
• projekt uchwały w sprawie przyjęcia: Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Jastrzębia-Zdroju na lata 2016-2020”,   
 
• projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 

przeciwdziałania narkomanii na 2016 rok,    
 
• projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki                          

i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2016 rok,   
 
• projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej na 

Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Jastrzębiu-Zdroju,   
 

4. Funkcjonowanie Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego nr 2.  
 

5. Plan pracy Komisji na I półrocze 2016r. 
 

6. Wolne głosy i wnioski. 
 

7. Zakończenie posiedzenia.  



Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Bernadeta Magiera,  
która powitała zebranych na posiedzeniu radnych oraz przybyłych gości.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednogłośnie. 

 
Ad.3. 
Sprawy bieżące: 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2015 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

• projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych,   

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

• projekt uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania 
dofinansowania do zadań Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych dotyczących rehabilitacji społecznej na rok 2016,   

 
Projekt uchwały omówiła i uzasadniła pani Teresa Jachimowska – dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

• projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  
w Rodzinie dla Gminy Jastrzębie-Zdrój na lata 2016-2020,    

 
Projekt uchwały omówiła i uzasadniła pani Teresa Jachimowska – dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  
 
Lucyna Maryniak 
Czy porady prawne będą dla waszych podopiecznych? 
 
Teresa Jachimowska 
Jest określona grupa osób, która może z tych porad korzystać, nie jest to tak,             
że będą one otwarte dla wszystkich mieszkańców. W zapisach ustawowych, które 
zobowiązały gminy do realizacji tego zadania, jest określone grono, kto może 
korzystać.  



Lucyna Maryniak 
Dobrze byłoby, aby informacje o tych punktach przekazać do gazety Jastrząb. 
Zależy mi, aby dotarło to do szerszego grona.  
 
Teresa Jachimowska 
Już było w gazecie ogłoszenie, jest to obowiązkiem miasta.  
 
Elżbieta Siwiec 
Winno to być stałą informacją w gazecie Jastrząb.  
 
Lucyna Maryniak 
Nasz wniosek, który również był moim wnioskiem indywidualnym, w którym 
prosiłam, aby były pełne etaty dla asystentów rodzin i koordynatorów. Okazuje 
się, że nowa ekipa znalazła środki na ten cel. Od dawna nie było żadnego etatu 
nowego dla OPS-u, a teraz są cztery.  
 
Elżbieta Siwiec 
Nawiązując do ostatniej naszej wizyty u państwa, nie było pani przewodniczącej, 
w związku z czym nie głosowaliśmy wniosku ale była omawiana sprawa etatów 
nauczycieli w Zespole Ognisk Wychowawczych. Pracują tam nauczyciele, którzy 
nie są zatrudnieni z Karty Nauczyciela, mają naprawdę śmieszne kwoty. 
Chciałabym złożyć wniosek, aby w przyszłorocznym budżecie znalazły się 
pieniądze na to, aby tym osobom podnieść wynagrodzenie, nie wiem, w jakiej 
formie ale w formie przewidzianej prawem. To nie są duże kwoty, tam pracuje 
tylko kilka osób.  
 
Bernadeta Magiera 
Znam temat, bo choć byłam nieobecna, to dzwoniła do mnie pani dyrektor 
Ognisk Izabela Grzybek. Mieliście państwo quorum, mogliście państwo ten 
wniosek przegłosować.  
 
Tadeusz Gorgol 
Nie mieliśmy quorum, było tylko dwóch członków Komisji.  
 
Bernadeta Magiera 
Wrócimy do tematu w wolnych głosach i wnioskach.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

• projekt uchwały w sprawie przyjęcia: Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Jastrzębia-Zdroju na lata 2016-2020”,   

 

Radni obejrzeli przedstawioną prezentację dotyczącą Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Jastrzębia-Zdroju na lata 2016-2020 w formie  
prezentacji multimedialnej. 

Przedstawiona prezentacja multimedialna w formie wydruku papierowego 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

 



• projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 
przeciwdziałania narkomanii na 2016 rok,    

 
• projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki                          

i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2016 rok,   
 
Projekty uchwał omówiła Halina Humeniuk – Z-ca naczelnika Wydziału Polityki 
Społecznej i Mieszkaniowej.  
 
Bernadeta Magiera 
Czy świetlice terapeutyczne korzystają ze środków z funduszu alkoholowego? 
Zwróciły się do mnie dwie panie, które pracują w takiej świetlicy w Szkole 
Podstawowej nr 4. Pytam, do kogo te panie mogą się zwrócić, aby dostać umowę 
o pracę? Obecnie mają tylko umowę – zlecenie.  
 
Teresa Jachimowska 
Wcześniej ustawa o pomocy społecznej zakładała możliwość istnienia takich 
tworów, które nazywałyśmy świetlicami środowiskowymi, nie były to jednak 
świetlice środowiskowe, było to wsparcie z naszej strony w ramach umowy-
zlecenia i opłacenia osób, które w godzinach popołudniowych mogły na terenie 
szkół opiekować się dziećmi, które miały zapewniony z naszej strony zakup 
pożywienia w trakcie trwania zajęć. W 2004 roku zmieniła się ustawa, powstały 
zupełnie inne w nazewnictwie twory z zakresu pomocy społecznej. Jedynym 
tworem, który daje obraz świetlicy, która może mieć różny charakter to są 
placówki wsparcia dziennego. W mieście jest taka jedyna placówka. Ja nie wiem, 
komu podlegają te panie, o których mówi pani Przewodnicząca.   
 
Halina Humeniuk 
Szkoły występują o takie środki, z tych pieniędzy z akcyzy są one przekazywane. 
Nie ma możliwości zatrudnienia.  
 
Głosowanie radnych:  

 
• projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 

przeciwdziałania narkomanii na 2016 rok,    

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

 
• projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki                          

i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2016 rok,   

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

• projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej na 
Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Jastrzębiu-Zdroju,   

 
Teresa Jachimowska 
W październiku był podejmowany projekt uchwały, który rozstrzygnął się 
głosowaniem nad przyjęciem bądź nie przyjęciem tego projektu. W projekcie 
uchwały wprowadzone były zapisy, które uznawały pierwszy z zarzutów  skargi 
osoby fizycznej za zarzut niezasadny, ponieważ dotyczył on przede wszystkim 
kwestii braku uprawnień pracownika, który na dzień dzisiejszy jest tj. od roku 
2012r. kierownikiem działu pomocy rodzinie osobom niepełnosprawnym                      



i bezdomnym i który w ramach przyznanego mu upoważnienia do prowadzenia 
postępowań administracyjnych podpisał pismo, które zostało skierowane do 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego w temacie przekazania temuż 
Kolegium wyroków, które zostały już opublikowane na stronach internetowych 
Sądu Administracyjnego, dotyczących spraw związanych ze skargą pełnomocnika 
tej osoby, na uchwały Rady Miasta. W związku z tym te wszystkie sprawy 
informacyjne zostały przekazane w krótkim piśmie, w którym pani kierownik 
podpisuje to pismo jako pismo informacyjne. Pani skarżąca zarzuciła, że osoba 
nie posiadała uprawnień, aby takie pismo podpisać. Ta osoba ma uprawnienia do 
prowadzenia postępowania, ma możliwość prowadzenia postępowania na mocy 
upoważnienia opartego o zapisy KPA. Osoba ma uprawnienia, ma upoważnienie 
do prowadzenia postępowania aż do momentu wydania decyzji, decyzję 
podpisuję ja i pani dyrektor oraz dwóch pracowników Ośrodka. W zakresie 
ustawy o wspieraniu i pieczy zastępczej tylko ja i pani dyrektor. To, co wykonała 
było pismem informacyjnym, mieszczącym się w granicach jej upoważnienia. 
Więc uważamy, że ten zarzut jest bezpodstawny. W tej część uważamy, że 
skarga jest niezasadna. Część druga zarzutu skargi dotyczy kwestii, która 
wystąpiła w trakcie wykonywania działań mieszczących się w ramach 
prowadzenia postępowania, gdzie przesłuchiwana była strona reprezentująca 
skarżącego. Przesłuchanie się nie odbyło. To, co pisze w uzasadnieniu, jest 
dziwne dla nas, gdyż przesłuchanie się nie odbyło bo strona odmówiła zeznania. 
Osoba, która uczestniczyła w przesłuchaniu to mec. Prudel. Strona zarzuca, że 
nie miał uprawnień co to tego, aby uczestniczyć w tym przesłuchaniu. Ten zarzut 
do SKO podniósł również wcześniej w odwołaniu od decyzji, drugi pełnomocnik 
skarżącego. Uważamy, że również uznanie przez  projektodawców tej uchwały 
jest niezgodne z zapisami KPA, co do drugiego zarzutu, gdzie toczy się 
postępowanie, taki zarzut był skierowany w odwołaniu przez pełnomocnika 
strony, nie można czynić nic innego, jak tylko tą część skargi przesłać do SKO by 
ono mogło dokończyć tok postępowania. Dla nas, my zgadzamy się z opinią pani 
Prezydent i uważamy, że ta forma projektu nie jest właściwa, uważamy, że 
skarga jest niezasadna.  
 
Tadeusz Gorgol 
Był to dla mnie temat nowy, natomiast dzisiejsze wyjaśnienia wiele dla mnie 
wniosły, chciałbym się bliżej przyjrzeć, natomiast w dzisiejszym głosowaniu się 
wstrzymam.  
 
Elżbieta Siwiec 
Czy podjecie tej uchwały zakończy sprawę? Czy trzeba będzie dalej procedować? 
 
Janusz Buda 
Wchodzimy w niebezpieczny grunt, kodeksu karnego art.231, gdzie stwierdzamy, 
że ktoś nie dopełnił określonych czynności albo je przekroczył. W tym momencie 
Rada Miasta staje się organem takim organem quasi- sądowym. 
 
Tadeusz Gorgol 
Zasadnym byłoby wydanie opinii przez innego prawnika. Będzie to głosowane                 
w formie wewnętrznego sumienia, myślę, że na 23 radnych też wszyscy de facto 
nie będą wiedzieć, jak to rzeczywiście jest.  
 
Teresa Jachimowska 
Dziwię się, że można mówić o sumieniu, gdy od tego są przepisy, które mówią, 
co czynić, w jakich sytuacjach. Przepisy obowiązują, są pewnym wyznacznikiem 
działań administracyjnych. Jeśli ja wiem, że nie mogę powierzyć możliwości 
podpisania pism osobie, która nie posiada upoważnienia do prowadzenia 
postępowania, to rozumiem, że państwo możecie mówić, jeżeli bym tego nie 



zrobiła, że możecie sobie działać w granicach sumienia. KPA wyraźnie mówi, że 
jestem zobowiązana przekazać sprawę do instancji, gdzie postępowanie się 
toczy, to możecie mówić o sumieniu, ale w takich sytuacjach – nie. Dla mnie to 
jest jasne.  
 
Tadeusz Gorgol 
Nie występuje przeciwko temu, mówię to, co dzisiaj usłyszałem. Argumenty, 
które ta pani przedstawiała, też nie były takie, które można byłoby odrzucić. 
Potrzebna byłaby ekspertyza drugiego prawnika, żeby to było jasne.  
 
Teresa Jachimowska 
Nie jestem w stanie nie być emocjonalnie nastawiona do tej sprawy, 
przypominacie sobie państwo, że był wniesiona na panią Prezydent, 
przypominacie sobie państwo, że do tej skargi była opinia Radców prawnych 
Urzędu Miasta. W tej opinii prawnej, tak jak pan słyszał, one w jakimś stopniu się 
łączą, bo dotyczą tego samego zarzutu; w tej opinii Radcy prawni odnieśli się              
w 100% do tego, co winno być uznane, jako istotne, w rozsądzeniu skargi pani 
Prezydent. Państwo jako radni głosowaliście nad tym projektem, uznaliście, że           
w zakresie zarzutu drugiego, tego, że została część tej skargi przekazana do SKO 
ponieważ tam się toczy postępowanie, podjęliście uchwałę, gdzie uznaliście, że 
skarga jest niezasadna.  
 
Elżbieta Siwiec 
Czy nic się nie zmieniło? 
 
Teresa Jachimowska 
Nic. Zastanówcie się państwo, czy warto jest…. Zawsze w całej swoje pracy 
zawodowej myślałam, że polityka i pomoc społeczna to zupełnie dwie inne drogi. 
A ja zaczynam odczuwać, że tutaj jakieś sytuacje nam się wymykają spod rąk. 
To jest państwa decyzja ale jeżeli zaczniemy upolityczniać tematy pomocy 
społecznej, to nie jest nic dobrego, przepraszam, że to mówię, ale taka jest 
prawda.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –0, przeciw –2, wstrzymujących się –3. 

 
Ad.4. 
Funkcjonowanie Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego nr 2.  

Grażyna Kuczera 
Udzielamy około 100 tys. świadczeń, około 25 tys. hospitalizacji, około 20 tys. 
pacjentów przyjmujemy na izbie przyjęć, ponad 70 tys. pacjentów rocznie                  
w poradniach specjalistycznych. 50% pacjentów hospitalizowanych to 
mieszkańcy miasta Jastrzębie-Zdrój, natomiast poradnie i izba przyjęć to                  
ok. 70% mieszkańców naszego miasta.  
Jesteśmy po analizie planu inwestycyjnego i finansowego, mogę przekazać 
aktualne wiadomości.  Przymierzamy się do aplikowania o środki unijne z obecnej 
perspektywy, przeprowadziliśmy koncepcję architektoniczną, z którą byliśmy na 
spotkaniu Rady Biznesu, bo mamy taki pomysł, aby zagospodarować strefy 
zielone obok poradni- i na komercje i na miejsce spotkań dla pacjentów                  
z osobami odwiedzającymi bo tego brakuje. Przygotowaliśmy projekt budowlano-
wykonawczy budowy SOR-u, modernizacji lądowiska, przebudowy izby przyjęć.  
Taki projekt jest wpisany w kontrakcie terytorialnym, jako projekt kluczowy dla 
woj. śląskiego, będzie realizowany w przyszłości ze środków unijnych                      
w dyspozycji Ministra Zdrowia, czekamy, aż uruchomią te środki. Przyjęłam,                          



iż w przyszłym roku będzie nabór wniosków, 2017 roku rozpoczynamy budowę,               
a 1 stycznia 2018 roku będzie już SOR funkcjonował. Pociągnie to za sobą 
zmiany organizacyjne i kadrowe. Utworzyliśmy ze środków własnych gabinet 
lekarza medycyny rodzinnej tzw. POZ, wrócił doktor Ryszczyk z misji Paragwaj, 
który jest lekarzem prowadzącym i nadzorującym.  
 
Janusz Buda 
Czy kontrakty będą aneksowane? 
 
Grażyna Kuczera 
Nie będą, na razie Minister zapowiedział że nie będzie aneksowania. Kontrakty 
były aneksowane na pół roku w szpitalnictwie, a zakłady opieki długoterminowej                   
i rehabilitacja do końca roku. 
 
Bernadeta Magiera 
Jaka jest szansa utworzenia poradni geriatrycznej.  
 
Grażyna Kuczera 
Nie mamy specjalisty. Nie mamy kontraktu i nie będziemy mieć, zasady nie są 
opracowane, są tylko medialne przekazy, że będzie zmiana, ale nie wiemy, na 
czym ona będzie polegała.  
 
Lucyna Maryniak 
Ile kosztuje dzienna stawka utrzymania pacjenta? Coraz głośniej mówi się                      
o słabym jedzeniu. Że gdyby nie rodziny, to by ci chorzy nie przeżyli. 
 
Grażyna Kuczera 
Stawka żywieniowa jest skromna, zapotrzebowanie jest wyliczone. Jedzenie jest 
codziennie świeżo gotowane. Również diety są różne.  
 
Lucyna Maryniak 
Jeśli jest to około 3 złote to nic dziwnego, że ta zupa nie ma warzyw…. 
 
Grażyna Kuczera 
To nieprawda, że nie ma.. Proszę państwa, można się zdecydować, ze zrobimy 
restaurację ale nie mamy na leki. Chory musi się zdecydować, czy chce być 
dobrze karmiony, czy leczony. Irytuje mnie to, że zwracamy na coś nieistotnego 
uwagę. My mamy naprawdę problemy, ludzie ciężko chorzy przychodzą i myślą 
nie o jedzeniu ale o leczeniu.  
 
Teresa Jachimowska 
Ważniejsze jest to jak i czym leczymy, rodzice chorych dzieci są zaskoczeni, gdy 
dowiadują się o kosztach zastrzyków wynoszących np. ok. 8 tys….  Ważniejsze 
jest zapewnienie dobrego leczenia, pozyskania statusu dobrego szpitala.  
 
Bernadeta Magiera 
Przychodzą do nas mieszkańcy bloku, który wcześniej należał do szpitala, czy 
pani może pomóc w jakiś sposób jego mieszkańcom, aby wyszli z tego impasu, 
gdyż w ciągu trzech tygodni mają oni się zdeklarować, czy chcą wykupić swoje 
mieszkania.  
 
Elżbieta Siwiec 
Ten blok został wyłączony ze struktur szpitala.  
 
 
 



Bernadeta Magiera 
Wiem o tym, natomiast to jest również nasza sprawa, dlatego poruszyłam ten 
temat.  
 
Grażyna Kuczera 
Mieszka tam część pracowników, byłych lub obecnych. Jednak nie jest                    
to moja kompetencja. Mam swoje uprawnienia, które określa statut. 
Zrealizowaliśmy w tym roku inwestycji na ponad 10 mln. złotych, z tego 
największą jest pracownia angiografii około 5, 8 mln złotych, z czego 5, 4 mln.                     
z dotacji woj. śląskiego a 420 tys. to środki własne. Dziękuję za pomoc, którą 
uzyskujemy z miasta. W tym roku jest to kwota 258 756, 80 zł z tych środków 
zakupiliśmy wyposażenie oddziału intensywnego nadzoru kardiologicznego, 
pracowni endoskopowej, oddziału okulistyki. Udaje nam się pozyskiwać 
sponsorów, w sytuacji, gdy JSW już nas nie wspiera. Tym bardziej, cenne jest 
wsparcie miasta, my za to odwdzięczamy się, jak możemy, zapewniając 
całodobową opiekę.  
 
Bernadeta Magiera 
Co można byłoby zrobić, aby ludzie starsi tak długo nie czekali na rehabilitację? 
 
Grażyna Kuczera 
Staramy się, aby pacjenci, u których wykonywane są zabiegi inwazyjna, mieli 
kontynuowaną rehabilitację. Pilnujemy, aby była kontynuacja, to są bolączki nie 
tylko naszego szpitala.  
 
Elżbieta Siwiec 
Jak państwo zamkniecie rok budżetowy? 
 
Grażyna Kuczera 
Na poziomie minus 6 mln. wynik finansowy ujemny, zadłużenie nam wzrasta. 
Zaciągnęliśmy pożyczkę na budowę stacji dializ, na modernizację obiektów przy 
ul. Krasickiego, na warunkach preferencyjnych, ale jest to instrument zwrotny. 
 
Elżbieta Siwiec 
Macie płynność finansową? 
 
Grażyna Kuczera 
Nie, zadłużenie wymagalne czyli to, co jesteśmy po terminie płatności, 
zwiększyło się, na chwilę obecną jest to około 14 mln.  
 
Bernadeta Magiera 
Dziękujemy za przybycie i naświetlenie nam tych wszystkich problemów.  
 
Ad.5. 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2016r. 
 
Styczeń   Dom Nauki i Rehabilitacji – posiedzenie wyjazdowe 
 
Luty    Ośrodek Pomocy Społecznej – posiedzenie wyjazdowe. 
 

Punkt Interwencji Kryzysowej, placówki wsparcia dziennego,  
integracja i aktywizacja osób bezrobotnych. 

 
 
Marzec   Polityka senioralna 
 



Kwiecień   Sprawozdanie z realizacji ustawy o pieczy zastępczej. 
 
Maj   1.Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta  
      za   2015 rok – absolutorium. 

2. Budownictwo komunalne i socjalne. 
 
Czerwiec  1. Wypoczynek dzieci i młodzieży. 

2. Plan pracy na II półrocze. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Komisja sformułowała wnioski do Prezydenta Miasta: 
 

1. Komisja wnioskuje o zabezpieczenie środków na podwyżki wynagrodzeń 
nauczycieli pracujących w Zespole Ognisk Wychowawczych w charakterze 
nauczycieli nie zatrudnionych w oparciu o Kartę Nauczyciela.  
 

2. Komisja wnioskuje o umieszczenie w gazecie Jastrząb stałej informacji 
dotyczącej punktu poradnictwa prawnego mającego działać  od 1 stycznia 
2016r. na terenie miasta.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

Elżbieta Siwiec 
Ostatnio w Hospicjum padło nazwisko dzieci osieroconych, których rodzice 
zmarli, dziadkowie również zmarli, wychowywani są przez wujków. One 
przebywają na ul. Krakowskiej u jakiejś cioci. Hospicjum chciało pomóc tym 
dzieciom, jednak nie mogło ich zlokalizować.  
 
Teresa Jachimowska 
Spróbuję pomóc państwu, skontaktuję się w tej sprawie.  
 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Przewodnicząca Komisji podziękowała zebranym za przybycie i zakończyła 
obrady.  
 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk  
 

Przewodnicząca Komisji  
Polityki Społecznej 

 
Bernadeta Magiera 


